



## Questions and Answers for Solicitation W4938-23-050S/B – August 21<sup>st</sup>, 2023 (French Follows\*)

### Questions:

1. As per Amendment No 2, can we get confirmation on how the calculation is made for the Flexible Point Rated Criteria. On page 14 of the solicitation the total was 115 and it was for each resources. On the amendment, the total is now 140 but our math still gets us a maximum of 115. How does one get to the maximum of 140 points?
2. With regards to deliverables 6.1 and 6.2 (page 24), what exactly is the client's expectation on these delivery dates?
3. In accordance with the tender, 5.1 Deliverables (pg 24) we understand pre-reading references to be material to facilitate the material if required? Or does JAG require us to have some?
4. We would like to request a 3 day extension.
5. We also have a clarification question for how to get the maximum 140 points on the flexible point rated criteria. If a resource has a university degree AND college, can they get 35 & 25 points? Or is it one or the other?

### Answers:

1. The total of 140 is the total possible sum of points if a resource has **all** the following criteria:
  - a. University (PhD, graduate, undergraduate, degree): 35 points
  - b. College or CEGEP diploma/certificate: 25 points
  - c. Relevant professional certification: 15 points
  - d. Relevant Experience  $\geq 10$  years: 120 + months: 65 pointsMaximum Total possible: 140 points
2. The workshop should be developed and ready prior to the scheduled dates of delivery. The electronic references with key concepts and theories should be delivered to the client, prior to the scheduled dates of delivery.
3. It is required.
4. Unfortunately, an extension cannot be granted as a one (1) week extension had already been granted, and the scheduling of the procurement process must remain to allow for sufficient time to evaluate bids received, inform all bidders, conduct any debriefs required, draft and award the contract in order for services to be rendered on the requested date.
5. Yes, if a resource possesses both a university degree **AND** college diploma, they receive both 32 and 25 points. See total calculation in answers #1.



## Questions et réponses pour la demande de soumissions W4938-23-050S/B – 21 août 2023 (en anglais ci-dessus\*)

### Questions :

1. Conformément à la modification no 2, pouvons-nous obtenir une confirmation de la façon dont le calcul est effectué pour les critères cotés flexibles? À la page 14 de la demande de soumissions, le total était de 115 et il s'agissait de chaque ressource. En ce qui concerne l'amendement, le total est maintenant de 140, mais nos calculs nous donnent toujours un maximum de 115. Comment peut-on atteindre le maximum de 140 points?
2. En ce qui concerne les produits livrables 6.1 et 6.2 (page 24), quelles sont exactement les attentes du client à ces dates de livraison?
3. Conformément à l'appel d'offres, 5.1 Produits livrables (page 24), nous comprenons que les références préalables sont des documents pour faciliter le matériel, au besoin. Ou le JAG nous demande-t-il d'en avoir?
4. Nous aimerions demander une prolongation de trois jours.
5. Nous avons également une question de clarification sur la façon d'obtenir le maximum de 140 points sur les critères cotés flexibles. Si une ressource a un diplôme universitaire ET un collège, peut-elle obtenir 35 et 25 points? Ou est-ce l'un ou l'autre?

### Réponses :

1. Le total de 140 est la somme totale possible de points si une ressource a tous les critères suivants :
  - a. Université (doctorat, diplôme, premier cycle, grade) : 35 points
  - b. Diplôme ou certificat d'un collège ou d'un cégep : 25 points
  - c. Certification professionnelle pertinente : 15 points
  - d. Expérience pertinente 10 ans :120 + mois : 65 pointsMaximum Total possible : 140 points
2. L'atelier devrait être élaboré et prêt avant les dates de livraison prévues. Les références électroniques contenant les concepts et théories clés doivent être remises au client avant les dates de livraison prévues.
3. Elle est requise.
4. Malheureusement, une prolongation ne peut pas être accordée puisqu'une (1) semaine de prolongation a déjà été accordée, et le calendrier du processus d'approvisionnement doit être maintenu afin de laisser suffisamment de temps pour évaluer les soumissions reçues, informer tous les soumissionnaires, tenir les comptes rendus nécessaires. rédiger et attribuer le contrat afin que les services soient rendus à la date demandée.
5. Oui, si une ressource possède à la fois un grade universitaire **ET** un diplôme collégial, elle reçoit 32 et 25 points. Voir le calcul total dans les réponses no 1.